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Kde jste se dozvěděli, že jste vyhráli Krtečka?

D: Na balkoně v Holešovicích v 6. patře budovy, kde sídlí naše firma. Jupp mi zavolal, že mě
před chvilkou mystifikoval a že si pro Krtečka máme přijet. 
P: Já jsem se o tom dozvěděl v Říčanech, kde jsem byl na výletě za svou ženou a svým synem
u našich známých.
I: O čem se bavíme??.Já jsem se o ocenění dozvěděla v práci u počítače.
P: Počkej? Já jsem se to vlastně dozvěděl jindy. Z článku, který napsal Belmondo ještě před
zahradou. Mezi řádkami tam to bylo schovaný.

Takže jste získání ocenění prakticky očekávali?

P: Vlastně jo!!!
D: Ne, já totiž vždycky zapomenu za ten rok, jak to s těma Krtečkama je. Takže já jsem si
myslel, že se uděluje jen jeden. Opravdu, nekecám. A tipoval jsem, že ho získá Bezefšeho
nebo někdo takovej. Zavolal jsem Michalu Miklánkovi, jak to teda s těma cenama je a kdo Krtka
letos získal. Michal mi řekl, že oni, ale že nejsou jediní. A tak jsem se dozvěděl, že je Krtečků    

Šantré na hlavní scéně v amfiteátru
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ět.
P: My tu jsme potřetí a známe dokonale pravidla soutěže.
I: Proto jsme si taky zajezdili těch 300 kilometrů tam, 300 zpět a 300 sem. Nás to baví?

Potěšilo vás víc udělení ceny FC od odborníků nebo 7. místo od diváků?

D: Nás potěšilo obojí. Krteček od redakce samozřejmě velmi potěší, protože je to od lidí,
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kterých se velmi vážíme, kteří tomu rozumějí a mají toho hodně naposloucháno. Ale Krteček od
lidí navíc zahřeje, protože to je velké ocenění, protože oni nemají důvod strkat ten lísteček
zrovna do té naší krabice.
P: Ale já jsem slyšel absolutní čísla. A musím říct, že ve světle absolutních čísel mě výsledná
situace absolutně uspokojila.
D: Bráška je uspokojen.
I: Já jsem nadšená, 7. místo od lidí to jsem nečekala. Je to krásný?no a leštěnku na kliky máme
v autě.

Na čí zahrádce Krteček skončí?

I: Na zahrádce Dušanova auta.
D: Možná na tom balkonku, kde jsem se dozvěděl, že jsme ho vyhráli.
I: Tam jsou bonsaje, takže bude Krtek mezi bonsajemi.
P: Možná bychom ho mohli tady někde působivě zakopat.

Chystali jste se nějak speciálně na letošní Zahradu?

P:Ano, strašně jsme se pohádali o to, co budeme hrát.
D: Jako každý rok
I: A letos nám to vyšlo?

V čem vás to ocenění nějak posune, změní nebo motivuje?

D: Teď si prostě to hraní strašně užijeme!
P: Vyleští nám to ego a o to jde.
I: Mě to nastartuje. Já mám mnohem větší chuť něco dělat dál.
P: Pro mě je motivace už takováhle akce. To, co tady vidím a slyším. To, že tu jsem. Mě pak
začne bavit třikrát víc hraní než normálně. A říkám si, že budu víc cvičit, budu víc trénovat?

Co chystáte na příští rok?
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I: Že budeme hrát.
D: A uvidíme jestli to, že máme Krtečka ze Zahrady, tady dělám dramatickou pauzu, bude
znamenat, že si řeknou " Jo, ty budou asi dobrý." A pozvou nás. Chtěli bychom zkusit menší
festivaly, kde jsme ještě nebyli.

Ale na Zahradu se vrátíte. 

D: Budeme-li pozváni, rádi.
I: Letos jsme si užili úžasný recitál a moc rádi bychom si něco podobného zopakovali a navíc už
bez stresu ze soutěže.

Chcete ještě něco o sobě říct na závěr?

I: Že naše mozkové pochody jsou dynamické erupce tryskající z přetlaku bezedného fondu
nakumulovaného subtilentabilních invenverbací kontracedulární evokace zpětně vázané na
ornituritu reflexních systémů na bázi syntézní postaplikace umocněné vertikálním
konvoduismem a usměrněné mezními signály naší geniální gó analýzy.
D: To znamená v podstatě, že jsme dost dobrý?
I: A boty mám pět a půl ...
D: Můj zdravotní stav je dobrý ?

Plni euforie odpovídali Dušan Vajner (D), Inka Tognerová (I) a Pavel Bráška Hloušek (P) těsně
před převzetím Krtka.
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